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Esittelijä selostaa hallintokuntaan liittyviä ajankohtaisia asioita ja niistä 
käydään keskustelua. 
 
Investoinnit: 
- Jätevedenpuhdistamon altaiden pinnoituksessa viivästyksiä, 

vesihiekkapuhalluksen yhteydessä betonia irtosi odotettua enemmän ja 
pinta joudutaan ylitasoittamaan ennen pinnoitusta. Aikataulu ja budjetti 
syistä joudutaan tekemään vain toisen allaslinjan tasoitukset ja 
pinnoitukset. Mikäli myös toinen linja pinnoitetaan, joudutaan 
hakemaan lisämäärärahaa. Järkevintä on tehdä toisen altaan 
kunnostus ensivuonna. 

- Vennonmäen huuhteluyhteen asennus sovittu viikolle 15 
(kelirikkovaraus) 

- Jääkiekkokaukalon laidat on tilattu. 
- Vanhainkodin jäähdytysjärjestelmän suunnittelua aloitettu, laitetiedot 

saatu VRF laitteiston hinta-arvio n 2x budjetissa varattuun summaan 
nähden. Sähkösuunnittelut käynnissä, selvitetään sähkön riittävyys 
VRF järjestelmälle tai multisplit järjestelmälle. 

- Vanhainkodin yhteisten tilojen korjaukset suunniteltu ja työn alla. 
- Ihamanniemen laiturista saatu tarjouksia. Laiturin suunnittelu tehtävä, 

ensin selvitettävä mitä tarvitaan/halutaan ja mihin budjetti riittää. 
- Ala-asteen wc-tilan lattiasta otettu asbestinäytteet, tuloksia odotellaan. 

Investoinnissa varattu rahaa ilmeisesti vain lattian korjaukseen, mutta 
koko tilan peruskorjaus olisi ajankohtainen (Koulun kehittämisryhmän 
mukaan akuutein korjaustarve)  

- Päiväkodin aita tilattu Suoja-aidat Oy:ltä. 
- Ala-asteen ikkunaremontin selonottoneuvottelut pidetty. 
- Sako ja umpikaivolietteen vastaanottojärjestelmän vaatimuksia 

tiedusteltu ELY-keskuskelta. Tietoja ei ole vielä saatu. 
 

 Muut: 
- Pirttiniemen hakkuut valmistuneet. 
- Ala-asteen lämmönvaihtimeen pyydetty tarjous lämmön alaraja 

hälytysautomaation lisäämisestä. Putkien jäätyminen oli erittäin lähellä. 
- Vesilaitoksen perusmaksujen hinnankorotukset tiedotettu asiakkaille, 

korotukset astuvat voimaan 1.5.2024 
- Keskusteltu lämpölaitos toimijan kanssa talven lämpölaitoksen 

häiriöstä, osasyynä häiriöissä on ollut hakkeen laatu. Keskusteluissa 
ollut hakkeen toimittajan kanssa varastointipaikan järjestäminen 
kunnan alueelle, esim teollisuustielle nimellistä vuokraa vastaan. 
Teollisuustiellä ongelmana asutuksen läheisyys, vaihtoehtoja myös 
urheilukentän vieressä oleva alue, tai UPM:n metsäkiinteistö 
teollisuustiellä. 

- Nuorten kesätyöntekijöiden haku päättyy 12.4, tähän mennessä 8 
hakijaa. 

- Siivouspuolen henkilöstössä tarve vakituisen työntekijän rekrytoinnille 
viimeistään vuoden lopussa. 

- Voimaan tulleen EU:n juomavesidirektiivin myötä vesilaitoksen 
hallinnollinen työmäärä lisääntyy. 
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Päätösehdotus Merkitään toimielimen tietoon saatetuksi 
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin. 


